
Zápis z jednání Rady rodičů dne 6. 3. 2025 

Přítomni: 

Za ZŠ sv. Voršily: p. ředitel  

Za sestry: sestra Magdalena  

Za RR:  Předseda , Místopředseda, Pokladník, Radní,  zástupci tříd 1A,1B, , 2B, 3A, 3B, 4A, 4B, 5A, 6B, 
7A,7B, 8B,  

Omluveny třídy: 5B 

Neomluveny: 2A, 6A, 8A, 9A, 9B 

Program: 

1. Zahájení 

2. Masopust - zpětná vazba 

3. Školní jídelna - diskuze k dotazníku pro rodiče a školní sbor (výsledky ankety) + jak dál 
postupovat 

4. Klobouková párty / Jarní bazar  příprava 

5. Rozdělení do pracovních skupin. Prosíme, pokud byste rádi participovali na některé akci 
organizované RR, abyste se zapsali do tabulky. 

6. Žádosti o příspěvek. Zatím žádnou neevidujeme. Formulář lze najít zde. 

7. Různé: PC.pro školu, medy pro učitele 

8. Informace od pana ředitele 

----- 

Ad 1) Zahájení 

Předsedkyně všechny přítomné přivítala a ocenila výborně zvládnutý Masopust. 

Ad 2) Masopust 

Tereza Chylíková informovala RR o proběhlém Masopustu (28.2.2025), poděkovala všem 
pomocníkům z řad rodičů. 

Zpráva zaslaná rodičům se žádostí o občerstvení měl pozitivní reakci, jídla pro děti bylo dost a děti si 
velmi pochutnali. Kladný ohlas u dětí měl popcorn. Účast dětí na Masopustu byla vyšší než v loňském 
roce. Děti si akci užili, paní učitelka Masopustová opět připravila spolu s učiteli výborný program.  

Do zpráv ze školy bylo 6.3.2025 posláno poděkování rodičům, kteří s akcí pomohli a fotky. 

Zapůjčené kostýmy převýšili původně schválenou částku.  

Hlasování: RR rodičů schvaluje dodatečně navýšení částky na zapůjčení kostýmu pro učitele na 1000 
Kč z původních 500 kč, schválených na minulé RR. 

Pro: 10 

Schváleno 

https://docs.google.com/spreadsheets/d/16P8tT8bvAZtzDq637VgaBmATH0vHt7Dmt4ju_IawGs8/edit?gid=613702373#gid=613702373
https://zssv.cz/dokumenty-rr/


Ad 3) Školní jídelna 

Marta Hochmal vypracovala výsledky dotazníků pro zaměstnance o stravování ve školní jídelny a 
obeznámila s nimi rodiče. Výsledky dotazníku, kteří vyplňovali rodiče s dětmi bude rozeslána mezi 
rodiče ve Zprávách ze školy. 

Na základě výsledků obou dotazníků (zaměstnanci a žáci) vstoupí RR společně s panem ředitelem a 
v jednání s vedoucí jídelny, paní Davidovou.  

Současně RR poptá jiného dodavatele, abychom měli představu, jaké jsou jiné možnosti stravování na 
naší škole. 

Ad 4) Klobouková párty a Jarní bazar 

Klobouková party – Martin Štefan bude rozesílat informace učitelům. Program kloboukové párty 
bude ponechám více v režii studentů, kteří loni projevili žádost moc si program tvořit sami. 

Občerstvení, které zůstalo z Masopustu a jeho obal to dovoloval, budu postoupeno organizátorům 
Kloboukové party. 

Jarní bazar spadá částečně do Velikonočních prázdnin, nošení věcí a vybalování, které běžně probíhá 
ve čtvrtek, pátek a pondělí, to letos spadá na školní velikonoční prázdniny.  

Po domluvě s panem ředitelem, bude možné začít věci do bazaru nosit od pondělí. Jejich uskladnění 
bude ale omezeno probíhající výukou v kuchyňce - probíhá v pondělí a úterý odpoledne. 
Organizátorka bazaru Vlasta Maříková Korbelová uskladnění dořeší dle možností školy. Vybalování 
bazaru by tradičně probíhalo v úterý odpoledne,  

Ad 6) žádné žádosti o příspěvek 

RR neobdržela žádnou žádost o příspěvek. 

Ad 7) Různé 

J. Kovačka přislíbil zajištění medů, jako dárku pro učitelé, předpokládané množství skleniček – 80ks a 
cena 50 korun, podrobnější informace na další RR.  Jmenovky s přáním vyrobí Lucie Mitrega. 

Na web RR je nutné aktualizovat následující údaje: zápisy, aktuální fotka RR, nahrát správnou žádost 
o příspěvek RR. Úkolu se ujmula Radka Svojanovská. 

Počítače, dodání počítačů darem z firmy se zpomalilo kvůli internímu zdržení. 

P. Holeček informoval RR, že nejbližší setkání Školské rady se uskuteční 6.května 2025. 

Ad 8) Informace od pana ředitele 

Pan ředitel informoval o plánovaném Dni otevřených dveří a o přihláškách pro následující školní rok. 
Probíhají duchovní obnovy, o jejich termínu budou rodiče informovat třídní učitelé. 
 

Příští -  první dubnové - jednání RR se uskuteční ve čtvrtek 3.dubna – v 18 hod. v knihovně.  

Zapsala: Marta Hochmal 

6.3.2025 


